
 
College van B&W Gemeente Landgraaf  
T.a.v. de voorzitter van de Raad  
 

Datum: 9 Oktober 2024 
Betreft: Artikel 37 vragen VVD Landgraaf Sibelco herinrichting 
 
Geacht College, 

 
Ruim een half jaar geleden, in de raadsvergadering van 21 maart, toen de motie aan de 
orde was over het plan van de firma Beaujean om bij De Kakert een nieuwe zandgroeve te 
starten, zijn in de raad ook zorgen uitgesproken over de manier waarop Sibelco het stuk 
van hun groeve in Landgraaf zonder enige herinrichting heeft achter gelaten.  
 
Wethouder Kropman heeft toen toegezegd dat hij contact zou opnemen met Sibelco en het 
bedrijf zou “aansporen een hoog kwaliteitsniveau na te streven”. Deze toezegging staat 
vermeld in de notulen van die vergadering. Wethouder Kropman heeft daarbij toegezegd de 
raad hierover te informeren. Voorzover ons bekend, is de wethouder hier nog niet op 
teruggekomen. 
 
Wij zouden graag van de wethouder vernemen: 
 

1) Heeft de wethouder inmiddels contact gehad met de firma Sibelco over de 
herinrichting van de groeve in Landgraaf? 
 

2) Zo ja, wat is de uitkomst van dat overleg en waarom is dit nog niet gedeeld met de 
raad? Zo nee, wanneer staat dit overleg gepland? 

 
Wij zien uw schriftelijke beantwoording graag tegemoet. 

 

Met collegiale groet,  

 
Lucas Baggerman 
VVD Landgraaf 


